
Ο Χρίστος Χριστοδουλίδης Γ.Δ. Τζούντο
κρούει τον κώδωνα του κινδύνου για τον
βαθμό της οικονομική ενίσχυση απο το
κράτος.
05/06/2023

Χρίστος Χριστοδουλίδης – «Κάνεις δεν έχει να δώσει λόγο σε κανένα, ειδικά
οι αθλητές.»

Ο τεχνικός διευθυντής της Ομοσπονδίας Τζούντο Χρίστος Χριστοδουλίδης σε δηλώσεις
του στα ΜΚΔ σηκώνει το γάντι και κρούει τον κώδωνα του κινδύνου για την λιγοστή
οικονομική ενίσχυση που παίρνει από το κράτος η Ομοσπονδία του Τζούντο που όπως
διαφαίνεται λειτουργεί με απαρχαιωμένες αντιλήψεις και όραμα για τον αθλητισμό.   

Αναλυτικά η ανάρτησή του:

«Χωρίς να θέλω να δικαιολογήσω την οποιαδήποτε αποτυχία για οποιοδήποτε άθλημα ένα έχω να
σας πω ΚΥΡΙΟΙ ότι από την στιγμή πού οι οικογένειες των αθλητών ξοδεύουν από τα προσωπικά τους
λεφτά για να καταφέρουν τα παιδιά τους να κάνουν πρωταθλητισμό τα αλλα όλα είναι απλα
δικαιολογίες.

Όποτε θέλουμε οι ΑΜΚΕ είναι κριτήριο για την βάση των αθλημάτων και Όποτε θέλουμε  είναι
ξεπερασμενοι αγώνες.

Το χειρότερο δε είναι γενικά να υποτιμάς κάποιο άθλημα όταν τα καταφέρνει….

Διερωτώμαι αν με 124,000 ευρώ η  Ομοσπονδία του Τζούντο που διαχωρίζεται ως έξης:

–Επαγγελματική αποκατάσταση : 45,000

–Γραφεας :12,500

–Ομοσπονδιακοι Προπονητές: 10,000

–Eju Ijf fees: 5,000

–Κίνητρα Αθλητών: 7,000

–Παγκυπροιι αγώνες ( 10 στο σύνολο): 4,500

–Λειτουργικά έξοδα ( μαζί με ενοίκιο γραφείο 3000): 4,500

–Σύνολο: 88,500

0 ευρώ για Ανάπτυξη

0  ευρώ για Αθλητικό υλικό

Απομένουν 35,500 όπου πρέπει να υπολογίσουμε και άλλα έξοδα τις Ομοσπονδίας και Απομένουν για:

https://www.pjapress.com/press-release/cyprus-judo-federation/o-christos-christodoylidis-g-d-tzoynto-kroyei-ton-kodona-toy-kindynoy-gia-ton-vathmo-tis-oikonomiki-enischysi-apo-to-kratos/
https://www.pjapress.com/press-release/cyprus-judo-federation/o-christos-christodoylidis-g-d-tzoynto-kroyei-ton-kodona-toy-kindynoy-gia-ton-vathmo-tis-oikonomiki-enischysi-apo-to-kratos/
https://www.pjapress.com/press-release/cyprus-judo-federation/o-christos-christodoylidis-g-d-tzoynto-kroyei-ton-kodona-toy-kindynoy-gia-ton-vathmo-tis-oikonomiki-enischysi-apo-to-kratos/
https://www.pjapress.com/press-release/cyprus-judo-federation/o-christos-christodoylidis-g-d-tzoynto-kroyei-ton-kodona-toy-kindynoy-gia-ton-vathmo-tis-oikonomiki-enischysi-apo-to-kratos/


Διεθνείς Προετοιμασίες και Διεθνείς Αγώνες: 24,000.

Και πάμε τώρα που πρέπει να συμμετέχουν οι Πρωταθλητές μας με σειρά προτεραιότητας:

Παγκόσμιο Πρωτάθλημα Ανδρών & Γυναικών( με πρόκριση μέσω rank list) 5 αθλητές +
προπονητής 12,500 ευρώ

Πανευρωπαϊκό Πρωτάθλημα Ανδρών&Γυναι.: 10,000

Παγκόσμιο Πρωτάθλημα Νέων & Νεανίδων: 10,000

Πανευρωπαϊκό Πρωτάθλημα Νέων & Νεανίδων: 10,000

Παγκόσμιο Πρωτάθλημα Εφήβων: 8,000

Πανευρωπαϊκό Πρωτάθλημα Εφήβων: 8,000 σχεδόν 50,000 σε Προ Ολυμπιακή χρόνια έξω τα
Grand slam , Grand prix , opens και πολλά άλλα όλων των ηλικιών και 0 ευρώ για
προετοιμασία.

Δεν ξέρω πραγματικά αν μπορούμε να αντεπεξέλθει η Ομοσπονδίας μάς με τόσες απαιτήσεις που
έχουνε δικαιολογημένα οι αθλητές μας και έχουμε και Γονείς που μας καρφώνουν στο ΚΟΑ για το εγώ
τους.

Προσωπικά έχω επενδύσει ( όχι ξοδέψει) μόνο στον Πέτρο μου ( τον γιο ) για το 2023 πέραν τον
28,000 ευρώ και ακόμη Ιούνιο δεν έχουμε…και 5,000 στην κόρη μου.

Δεν θέλω να μιλήσω πόσα έχουμε επένδυση από το 2016 μέχρι σήμερα στο  Γιώργο Μπαλαρτζισβίλι,
Σοφία Ασβεστα, Ζανετ Μιχαηλίδου και πολλά άλλα παιδιά από την Οικογένεια τους..το μισό
εκατομμύριο το έχουμε εύκολακι…

Και ακόμη πιστεύω ότι το Τζούντο θα πάρει τη  θέση που του ανήκει από την πολιτεία και δεν είναι
μόνο ο ΚΟΑ Η ΚΟΕ…ΈΧΕΙ ΚΑΙ ΠΟΛΛΟΥΣ ΑΛΛΟΥΣ ΦΟΡΕΊΣ .

ΕΜΕΙΣ ΚΥΡΙΟΙ ούτε γήπεδο μας έκανε ποτέ η Πολιτεία ( μόνοι μας βρίσκουμε χώρους αθλήσεις με
ενοίκιο πέραν των 1500 ευρώ τον μήνα που και αυτοί περνάνε από 1000 έλεγχους και κλείνουμε σιγά
σιγά γιατί εισπράττουν λες και είμαστε «μπουκικο» αφού άλλα άθλημα δεν εισπράττουν λογικό αφού
τους τα παρέχει η πολιτεία και γήπεδα και πισίνες..και αποθήκες με air condition) και δεν έχουμε
ούτε κίνητρα  να παρέχουμε σωστά στους αθλητές μας και το rank list έχει 28 χρόνια που υπάρχει
στο Τζούντο και ακόμη δεν μπήκε στους σχεδιασμούς.

Πολλά τα θέματα… πολλά τα προβλήματα…και όμως παίρνουμε  Χρύσα σε
Κοινοπολειτιακους..Μετάλλια σε GRAND PRIX … Μετάλλια σε Πανευρωπαϊκά και Παγκόσμια Κύπελα
και δεν παραποιούμαστε που δεν ανήκουμε στη  Ελίτ των Ομοσπονδιών… με 24000 για τους αθλητές
για Διεθνείς συμμετοχές νομίζω είναι γελοίο να πιστεύουμε ότι μόνο η Πολιτεία έκανε αυτή την
δουλειά και τα αποτελέσματα.

 Σίγουρα μας βοήθησε και μας βοηθά…σίγουρα τα προγράμματα του ΚΟΑ είναι από τα μόνα που μας
στηρίζουν όπως και το OLYMPIC SOLIDARITY ΚΟΕ (με μόνο όμως 1 αθλητή) όμως ας είναι καλά η
μαμά και ο παπάς η ακόμη ο παππούς και η γιαγιά που τα δίνουν….

Λοιπόν, ας αφήσουμε τις οποιαδήποτε δικαιολογίες ( βάσιμες η μη) αφού όλοι μας έχουμε πάνω κάτω
τα ίδια προβλήματα και ας αναλογιστούμε ότι ο καθένας πρέπει να τρέξει για το παιδί του…



Τίποτα δεν σου έρχεται έτοιμο και αν καμιά φορά δεχτούν κριτική κάποια αθλήματα να την δεχτούν
και να τούς προβληματίζει…

Όταν κάναν σε εμάς, κρύψαμε και αλλάξαμε κάποια πράγματα…

Πάντα με αγάπη και σεβασμό άλλα ΌΧΙ να  βγαίνουμε και που πάνω…

Και σιγά τι έγινε? Από εβδομάδας πάλι τα ίδια θα λέμε…

Ας λοιπόν συγχαρούμε ως γονείς και ως Πολιτεία τα παιδιά μάς και προχωράμε…υπάρχουν
μεγαλύτερα προβλήματα από αυτά που πηγάζουν από τον αθλητισμό….

Ας κάνουμε μια σύγκριση, τελειώνοντας, βάσει προϋπολογισμού τι προσφέρει το κάθε άθλημα στο
κράτος βάσει μαζικότητας και αποτελεσμάτων….

Ένα μεγάλο ευχαριστώ στον Αρχηγό των ΑΜΚΕ κ. Αλέξανδρο και την ομάδα του για την άψογη
βοήθεια και συνεργασία στους ΑΜΚΕ 2023! Πραγματικά, υπέροχοι.

( και για να μην παρεξηγηθώ με άλλα αθλήματα που εκτιμώ την προσπάθεια όλων των αθλητών,,,
απλά θέλω να αναδείξω μέσων των προβλημάτων που έχουν κάποια αθλήματα τα τεράστια  και
πολύπλευρα προβλήματα του Τζούντο. ).

Τεχνικός διευθυντής της Ομοσπονδίας Τζούντο Χρίστος Χριστοδουλίδης »


